
 

        

Protokół nr XIX/IV/20 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 28 maja 2020 r.  

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 16:26.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych, nieobecna: Małgorzata Bednarek. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XVII/II/20 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

27 lutego 2020 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XVIII/III/20 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

Lądka-Zdroju z dnia 24 marca 2020 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Panią Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Panią 

Wiolettę Drangowską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, przedstawicieli Straży 

Miejskiej, Komendanta Policji Pana Roberta Kotarę oraz wszystkich pozostałych przybyłych 

na sesję.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Stan bezpieczeństwa w Gminie Lądek- Zdrój – sprawozdanie Straży Miejskiej, działania 

Policji. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego; 

b) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego; 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok; 

d) w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Lądek-Zdrój;  

e) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Konradów; 

f) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Stójków;  

g) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta i Gminy 

Lądek-Zdrój; 

h) w sprawie zmiany Statutu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 



 

 

 

5. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni. 

6. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi. 

7. Informacja z wykonania budżetu obywatelskiego za 2019 rok.  

8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2019.  

9. Oświadczenia, wnioski radnych. 

10. Zamknięcie obrad.                                                             

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawił propozycję zmian w 

porządku obrad. Złożył wniosek aby w części II w punkcie 2 z porządku obrad wykreślić 

podpunkty g) i h) oraz w związku z nieobecnością Przewodniczącej Rady Miejskiej skreślić 

punkt 4. Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że projekty uchwał dot. zmian w Statucie oraz 

konsultacji z mieszkańcami będą poddane pod głosowanie na sesji w przyszłym miesiącu, w 

związku z wątpliwościami jakie pojawiły się w trakcie prac Komisji.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad; w głosowaniu 

imiennym wzięło udział 14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przegłosowała zmianę porządku obrad.  

 

Część II. 

1. Stan bezpieczeństwa w Gminie Lądek- Zdrój – sprawozdanie Straży Miejskiej, 

działania Policji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju poprosił o zabranie głosu Pana 

Nadkomisarza Roberta Kotarę. Pan Komendant podziękował za zaproszenie na sesję. W 

swoim wystąpieniu przedstawił dane statystyczne za 2019 r. obrazujące jak kształtował się 

poziom przestępczości w Gminie Lądek-Zdrój.   

 

Pytanie do sprawozdania zadał Radny Pan Tomasz Stuła. Pytanie dotyczyło tego, w jaki 

sposób egzekwuje się przestrzeganie przepisów ruchu drogowego na terenie Lądka-Zdroju.  

Pan Nadkomisarz Robert Kotara odpowiedział, że cały czas są podejmowane działania w tym 

kierunku, poprzez kierowanie do tego tylu służb, na ile pozwalają w danym momencie 

możliwości etatowe.  

 

Następnie głos zabrał Radny Pan Sławomir Walentynowicz. Zadał pytanie o możliwość 

wykorzystywania monitoringu na Rynku w celu egzekwowania przepisów. Zwrócił uwagę na 

problem z przestrzeganiem zakazu parkowania w tym miejscu.   

Pan Komendant podziękował za tą sugestię i zgodził się z tym, że należy zająć się problemem 

nagminnego łamania przepisów ruchu drogowego na Rynku.  

 

Radna Pani Edyta Kolendo zapytała, czy Pan Komendant jest w stanie wskazać miejsce na 

terenie Gminy, w którym interwencji Policji jest szczególnie dużo.  

Pan Nadkomisarz przyznał, że statystycznie jest ich więcej na terenie miasta. Wyraził jednak 

opinię, że nie jest w stanie wskazać miejsca, gdzie przestępstw jest najwięcej.  

 

Na koniec Wiceprzewodniczący Rady zadał pytanie jak współpracuje się ze Strażą Miejską i 

innymi instytucjami gminnymi. Pan Nadkomisarz odpowiedział, że ta współpraca układa się 

bardzo dobrze.  



 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem Straży Miejskiej nie mieli uwag. 

 

Głos zabrał ratownik medyczny Pan Mirosław Babiak. Podziękował radnym za zakup skanera 

żył. Pan Babiak podziękował również Panu Burmistrzowi i Pani Wiceburmistrz za zakup 

specjalistycznego krzesełka do transportowania pacjentów.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na ręce Pani Przewodniczącej 

wpłynęło pismo od Pani Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłodzku z podziękowaniami 

dla radnych za przekazanie maseczek oraz innych środków ochrony osobistej.  

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką, w głosowaniu wzięło udział 

14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/125/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kłodzkiego 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk  poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała pro-

jekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/126/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/127/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-

rowania przestrzennego Miasta i Gminy Lądek-Zdrój 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczących Komisji, 

na posiedzeniu których procedowano projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały.  



 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/128/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Konradów 

 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/129/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Stójków 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja pozy-

tywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XIX/130/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk wyjaśnił, że w związku z tym, że 

znajdujemy się w okresie pandemii pozwolił sobie przedstawić Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami w formie pisemnej. W materiałach, 

które otrzymali radni, Burmistrz Lądka-Zdroju szczegółowo przedstawił efekty swojej 

działalności omawiając pracę poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta i Gminy i bieżące 

sprawy Gminy.  

Burmistrz Lądka-Zdroju nawiązał do obchodów 30-lecia samorządu i poinformował o 

odsłonięciu kamiennych tablic w Urzędzie Miasta, na których widnieją nazwiska radnych i 

burmistrzów wszystkich ośmiu kadencji. Pan Burmistrz złożył życzenia radnym i 

podziękował im za zaangażowanie w pracę na rzecz samorządu.  

Na zakończenie Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił bieżącą sytuację dotyczącą walki z 

koronawirusem w Powiecie Kłodzkim.  

 

Pytanie do sprawozdania zadał Radny Pan Artur Dobrzyński. Zapytał, czy sprzedany budynek 

przy ul. Paderewskiego to dawne przedszkole.  



 

Pan Burmistrz potwierdził, że tak. Czekamy na podpisanie aktu notarialnego.  

 

Głos zabrał Radny Pan Sławomir Walentynowicz, pytając czy pomimo pandemii Gmina 

przelewa środki na rzecz operatora Inkubatora Przedsiębiorczości.  

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że nie ma żadnych przerw w przekazywaniu 

w/w środków.  

 

Kolejne pytanie zadała Radna Pani Edyta Kolendo. Nawiązując do wypowiedzenia umowy 

lokalnemu przewoźnikowi, Pani Kolendo zapytała jak będzie wyglądał dowóz dzieci jeśli 

wrócą do szkół.   

Burmistrz Lądka-Zdroju wyjaśnił, że na tą chwilę nie ma żadnej informacji z Kuratorium, o 

tym żeby powrót dzieci do szkół był możliwy. Poinformował, że umowa na dowóz dzieci 

została rozwiązana ze względu na pandemię i brak przejechanych kilometrów.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu.  

 

4. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją o zimowym utrzymaniu dróg i planie na okres letni nie 

mieli uwag. 

 

5. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organiza-

cjami pozarządowymi nie mieli uwag. 

 

6. Informacja z wykonania budżetu obywatelskiego za 2019 rok. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją z wykonania budżetu obywatelskiego za 2019 rok nie 

mieli uwag. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2019. 

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 

rok 2019  nie mieli uwag. 

 

8. Oświadczenia, wnioski radnych. 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych.  

 

 

9. Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Łukasz Mróz zakończył 

obrady sesji Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju.  

 



 

 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 28-05-2020 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

   28 maja 2020 r.  

 

 


